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Abstract (en)
The railway switching points comprise a sleeper (10) having a long body (11) with a rectangular or trapezoidal cross section. Its lower face (12) is
supported on the ballast and the upper face (13) supports a stock rail (CA) and rail point (RA). The upper face has a central longitudinal groove (14)
along its length. An edge (15) receives the fixings (F) for holding the stock rail. The edge is situated on either side the groove and on the upper face.
The width (1) of the groove is between a quarter and half the width (L) of the sleeper. The groove depth (P) is between about a quarter and a half of
the sleeper height (H). The groove is locally closed by a cover (16) resting on the edges.

Abstract (fr)
Ce dispositif comprend notamment une traverse (10) pour l'installation d'appareils de voie ferrée, avec un corps longiligne à section droite
rectangulaire ou trapézoïdal, avec une face inférieure apte à prendre appui sur un ballast et avec une face supérieure apte à supporter notamment
un rail contre-aiguille (CA) et un rail-aiguille (RA). Cette face supérieure est creusée sur toute sa longueur d'une rainure (14) longitudinale de
manière à ménager de part et d'autre de cette rainure (14) et sur cette face supérieure un rebord (15) apte à recevoir des moyens de fixation (F)
pour y maintenir au moins le rail contre-aiguille (CA). Application aux aiguillages ferroviaires. <IMAGE>
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